
 

 

ZÁPIS Z  JEDNÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY PRO FINANCOVÁNÍ  

 

Datum a čas konání: 28. května 2019, 16:00 
 
Místo konání: přednášková místnost jičínského zámku, Valdštejnovo nám. 1 

Přítomni: dle prezenční listiny, 6 členů PS + 1 osoba za projekt MAP 
 

Zápis: 
 

Program jednání: 
1. Zahájení setkání 
2. Kontrola zadaných úkolů  
3. Diskuze 
4. Zakončení 
 
1. Zahájení setkání 
Zahájení setkání jednání pracovní skupiny se ujala paní Kabelková, hlavní manažerka projektu 
MAP II, která rovněž řídila průběh jednání za nepřítomnou manažerku pracovních skupin paní 
Lenku Veselou. 
 
2. Kontrola zadaných úkolů  
Členové pracovní skupiny se od minulého setkání podíleli na doplnění finančních zdrojů k 
položkám v ročním akčním plánu, kde nebyly při jeho zpracování uvedeny. V průběhu jednání 
byly doplněny další zdroje společnou prací přítomných členů pracovní skupiny. 
 

Pan Jung, ředitel jazykové školy byl na jednání poprvé a do této aktivity se nezapojil. Paní 
Kabelková s ním vedla diskuzi o možných projektech a dotačních možnostech, které mohou 
školy využívat pro svůj rozvoj. 
 

Členové pracovní skupiny navrhují, že možným zdrojem financování je spolupráce se starosty 
okolních obcí a zapojení soukromých firem do partnerství se školami. Případnou alternativou 
může být partnerství osob a institucí se ZŠ a MŠ. Jako příklady, kde k tomuto propojení došlo, 
uvedli přítomní tyto projekty: 

• Etické fórum ve spolupráci s Akademií Jana Ámose Komenského vytvořilo projekt 
Rubikon.  

• Etické fórum spolupracuje s NIVD při tvorbě metodických materiálů pro školy. 
• Svačiny do škol, mléko do škol, ovoce do škol …  
• Obědy zdarma 
• Zdravá škola 
• Zahraniční stáže – projekt Erasmus 
• Britská rada (British council) – angličtina 
• Goethův institut – němčina 
• Lokální aktivity firem 
• Nadace České spořitelny 
• Německé velvyslanectví – projekt „Šprechtíme“, vydává metodické materiály 



 

 

3. Diskuze 
V rámci diskuze vedoucí pracovní skupiny financování, paní ředitelka ZŠ v Sobotce, 
prezentovala aktuální zaměření kontrol České školní inspekce ve škole. Kontrola se zaměřila 
zejména na plnění podmínek rovných příležitostí pro žáky ve škole, na provádění podpůrných 
opatření, pořízení nových podpůrných pomůcek, plány pedagogického rozvoje, zápisy 
hospitačních rozhovorů a průběh zavádění uvádějících učitelů stávajícími pedagogy školy. Tato 
inspekce probíhá pravidelně 1x za 6 let. 
 
Pan Podhajský  přednesl informace o aktivitách pracovní skupiny Místní lídři a informoval členy 
pracovní skupiny o lektorovi panu Komárkovi, které mají zájem si na 4 setkání pozvat členové 
pracovní skupiny Místní lídři.  Supervizní setkání s panem Komárkem by probíhala v termínu 
od 11/2019 – 06/2020.  Celkem jsou plánována čtyři setkání, z nichž jedno bude formálně i 
setkáním členů pracovní skupiny Místní lídři. Uskutečnění těchto setkání bylo podpořeno a 
pan Podhajský byl pověřen domluvit termíny s lektorem. 
 
Paní Kabelkovou byly předány informace o výzvě na tzv. Šablony pro NNO.  
 
Jako další zdroje financování paní Kabelková navrhla web Centra rozvoje a investic 
Královéhradeckého kraje nebo zapojení do projektu E – bezpečí v Olomouci. 
 
Jako návrh zaznělo najít a zaplatit člověka, který by do škol zasílal grantový kalendář. 
 
Byla prezentována nabídka kurzů DVPP od firmy Počítačová služba Olomouc, nabídka 
jazykových kurzů angličtiny a nabídka kurzů od firmy Malá technická univerzita. 
 
 
4. Zakončení 
Paní Kabelková poděkovala za sdílení a rozloučila se se všemi účastníky.  
 
 
 
Zapsala: Mgr. Kamila Kabelková 
 
 
V Jičíně 7. 6. 2019 


